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Onsdag d. 10. maj 2023 kl. 17.00-20.00 – Stengårdsskolen 

 
 
Deltagere: Anne Mollerup - AM (forældrerepræsentant, LÆR) 

Henrik Sass – HS (forældrerepræsentant, LÆR) 
Chris Westergaard – CW HS (forældrerepræsentant, LÆR) 
Dennis Pedersen - DP (forældrerepræsentant, VEK) 
Martin Gramstrup MP (forældrerepræsentant, LÆR) 
Anders Justian AJ (forældrerepræsentant, VEK) 
Nanja Andersen NA (forældrerepræsentant, BÆK) 
Michelle Christiansen - MC (forældrerepræsentant, STE) 
Susanne Kassentoft – SK (forældrerepræsentant, STE)  
Kim Stamer  (medarbejderrepræsentant, BÆK) 
Axel Carøe (medarbejderrepræsentant, LÆR) 
Anne-Sofie Gyldenkærne Jensen – SAJ (medarbejderrepræsentant, STE) 
Mona Majland - VMM (medarbejderrepræsentant, VEK) 
Tanja Ibsen – LTI (Konstitueret distriktsleder og daglig leder LÆR) 
Katrine Bill (elevrådsrepræsentant, LÆR) 
Mads Esbech (elevrådsrepræsentant, BÆK) 
Emil Christiansen (elevrådsrepræsentant, STEN) 

 
Suppleant:  
Inviteret: Suzette 
Afbud:  Chris Westergaard, Anders Justian, Mona Majland, Katrine Bill og Mads Esbech 
 
Ordstyrer: Susanne 
Referent: Suzette 

 

 

O = Orientering, D = Drøftelse, G = Godkendelse, B = Bilag udsendes inden mødet 

Pkt.  Emne/Indhold Tid Notater 

1 G Dagsorden og referat 17.00-17.05 Godkendt 

2a O Nyt fra formand 17.05-17.20 Anne og Dennis: Møde med skoleudvalget 
 
Skoleudvalget vil gerne lytte til bestyrelsesrepræsentanterne, hvilket 
var positivt for en god dialog. Bestyrelsen oplevede et splittede skole-
udvalg. 
 
Renoveringsplan: Der arbejdes fortsat videre på ønsket om renove-
ring af Lærkeskolen, og der vil blive afsat penge til dette. Tanja orien-
terer om renoveringsplanen. 
 
Klassekvotient: Bestyrelsen synes ikke, at det vil være attraktivt med 
en klassekvotient på 30 elever på Veksø skole. Dette oplevede besty-
relsen ikke blev positivt modtaget til skoleudvalgsmødet. Der blev 
henvist til styrelsesvedtægten. Der skal arbejdes hen imod aldersinte-
greret undervisning på Veksø Skole for skoleåret 2024-2025. 
 
SB-Egedal: Skolebestyrelsen har været til møde med de andre skole-
bestyrelsen i Egedal - SB Egedal. Der er et ønske om at ændre budget-
modellerne. SB-Egedal har udarbejdet et skriv i håb om at få ændret 
dagsordenen til kommende dialogmøde. Skolebestyrelsen var enige 
om at sende et skriv afsted.  
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2b O Nyt fra ledelsen 17.20-17.40 Distriktsleder stillingen bliver slået op.  
 
Sammenlægning af 0. klasser på LÆR. Lærkeskolen har valgt at sam-
menlægge 3. børnehaveklasser til 2 børnehaveklasser. Efterfølgende 
har Lærkeskolen overvejet, om de skulle have inviteret ind til et for-
ældremøde.  
 
Idrætsklassen. På Lærkeskolen har der som forsøgsordning været op-
rettet en idrætsklasse. Dette bliver ikke oprettet i kommende skoleår, 
da det er vigtigere med harmoniske klasser på årgangen. Der er sendt 
et skriv ud til forældrene med information. 
 
Digital dannelse for forældre er booket d. 2.11.2023.  
 
St. bededag. Skoleeleverne skal fortsat gå i skole 200 dage. For pæda-
gogerne betyder det at der kommer en ekstra arbejdsdag svarende til 
7,4 time. For lærerne betyder det, at deres arbejdstid om året bliver 
til 1686,1. Bestyrelsen drøftede om de ekstra arbejdstimer kunne 
bruges på udvikling eller på en faglig dag. 
 
Byggeplaner på LÆR – mindre projekter adgangen, opstart med inde-
klima (varme, kulde, lys) og faglokaler.  
 
Stengården er udtaget til endnu et kvalitetstilsyn ift. redegørelsen.  
 
Besparelse i kommunen 1-2 % af budget. 
 
Kommunaldirektøren er blevet fritstillet. 
 

2c O Nyt fra medarbejderne 17.40-17.50 Bækkegårdsskolen har haft en artikel i lokalavisen i forhold til affalds-
sortering. Der kommer et mere positivt bidrag  
Lærerne omkring 4. klasse har positive tilbagemeldinger ift. til fælles 
kordag. 
 
På stengårdsskole har 7. årgang været på lejrskole på Bornholm, hvil-
ket var en rigtig god tur. 
Der er Gallafest for 7. -9. årgang den 11. maj. Elever og personale er i 
fuld gang med planlægningen af en festlig aften. 
 

2d O Nyt fra elevråd 17.50-17.55 7. årgang har været på lejrskole. Alle eleverne synes, det har været 
en rigtig god tur. 
 
Arbejdsmiljørepræsentanterne har været på kursus 
 
Kommunens fælles elevrådet har været til møde med skoleudvalget. 
 

2e O Nyt fra andre 17.55-18.05 Nanja orienterer om, at der arbejdes med sikkerhed ift. arbejdsbiler 
på matriklen ved Bækkegårdsskolen.  
 

3 O Status på ALT, hvilke 
indsatser er der lavet 
handleplan på sko-
lerne. 

18.05-18.25 Sten: Arbejdsmængde og tidspres & høje, følelsesmæssige krav. 
 
Veksø: Samarbejde i lærergruppen, arbejdspres, herunder if. børn 
med udfordringer, arbejdsglæde & trivsel, fysisk arbejdsmiljø. 
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Lærke: Krænkende adfærd, fysisk arbejdsmiljø/indeklima, arbejds-
glæde & trivsel. 
 
Bæk: Bedre beredskab ved ansættelse af nye kolleger, fysisk arbejds-
miljø, særligt støjproblematik, lys og varme/kulde ved fløjen ud mod 
p-pladsen. 
 

4 D+B Principper for fællesar-
rangementer for ele-
verne i skoletiden – 
lejrskoleophold, prak-
tik mm.  

18.25-18.55 Princippet gennemgås sammen til mødet.  
 
Der var få tilrettelser i dokumentet. Dette blev indskrevet på mødet, 
og princippet blev godkendt.  

5 O Status rådgivningsud-
valget 

18.55-19.15 Susanne giver en status 

6 D Statusrapport 19.15-19.30 Tanja gennemgik statusrapporten 

 

7  Lukket punkt og evt.  19.30-19.45 Ingen punkter 
 

8 G Referat afslutning 19.45-20.00  
 

Kommende nye punkter: 

 

Årshjul 

2021-22: 

 Aug. – sep. 2021: Åben skole (Egedal kommune er gået med ind i ”Skolen i virkeligheden”). Der er mulig-

hed for, at lærerne eller skoleledelserne kan henvende sig til en erhvervskonsulent i kommunen.  

 Okt.-nov. 2021: Gennemgang af data ift. trivsel og antimobbestrategi, herunder forebyggende indsatser 

(læringsteam og mellemformer). 

 Nov. 21: ”Tilsyn” i forhold til kernefortællingen på de fire afdelinger.  

 Feb. 22: 45 minutters bevægelse i undervisningen. Hvordan bliver det udmøntet og det kvalificeres.  

 April: Elevdemokrati  

 

 

 


